

Date日期: _____

To: The Data Protection Officer
American Express International, Inc. ("Amex")
18/F Cityplaza 4, 12 Taikoo Wan Road,
Taikoo Shing, Hong Kong

致: 「個人資料保護主任」
香港太古城太古灣道12號
太古城中心四期18樓

OPT-OUT REQUEST: MARKETING PROMOTIONS 拒收宣傳推廣通知

I would like to opt-out from receiving marketing promotions of the goods and services of Amex, its merchants, co-brand partners and/or affinity groups. Below please find my personal particulars for purpose of this opt-out request.

本人選擇不收取貴公司、貴公司的商戶、聯合品牌合作夥伴及/或相關團體就其商品及服務而提供市場推廣的資料。現提供以下本人個人資料作為執行此拒收宣傳推廣通知用途。

Please complete this form in English and in Block Letters.
請以英文正楷填寫通知書。

My Full Name姓名: _____

Card No.會員號碼: _____ (if any如適用)

Mailing Address郵寄地址: _____

Phone Contact電話: _____

Important Information重要通知:

1. Please complete the form duly and send to Amex at the address set out above for processing your opt-out request.
請填妥並遞交本通知書予美國運通於以上地址，以辦理此「拒收宣傳推廣通知書」。
2. Please provide Amex your other names (if any) so that we are able to remove these other names from our marketing mailing lists.
請提供您其它名字 (如適用) 以便美國運通可以將其刪除在相關之宣傳推廣名單內。
3. In order to make this opt-out request effective, Amex will need to share this opt-out form with third-party business partners (as disclosed in the application form). By submitting this opt-out request to Amex, you shall be deemed to have consented to share this opt-out request with such parties.
為了有效地執行此拒收宣傳推廣通知，在收到您遞交此「拒收宣傳推廣通知書」後，您將被視為同意美國運通披露此通知書及所載相關的個人資料予有關第三者(如申請表上所披露)以執行此拒收宣傳推廣通知。
4. This opt-out request will become effective about 30-45 days from the date Amex receives this form.
在美國運通收到此「拒收宣傳推廣通知書」後需大約30至45天方為有效執行。

